

ORDINANCES

Notice is given that the following ordinances were adopted at the executive committee meeting of March 26, 2025:

Ordonnance relative à l'autorisation pour la garde de poules pour le jardin communautaire Pointe-Verte et des conditions associées à cette activité sur le territoire de l'arrondissement du Sud-Ouest (12)

This ordinance, adopted under by-law 21-012 concerning domestic animals, concerns the authorization and conditions for keeping chickens at the Pointe-Verte community garden, located on rue Knox in Le Sud-Ouest borough.

Ordonnance modifiant l'Ordonnance relative à la collecte des matières résiduelles pour le territoire de l'arrondissement de Côte-des-Neiges–Notre-Dame-de-Grâce (numéro 3) (3-7)

Ordonnance modifiant l'Ordonnance relative à la collecte des matières résiduelles pour le territoire de l'arrondissement Le Sud-Ouest (numéro 7) (7-6)

Ordonnance modifiant l'Ordonnance relative à la collecte des matières résiduelles pour le territoire de l'arrondissement de Mercier–Hochelaga-Maisonneuve (numéro 8) (8-11)

Ordonnance modifiant l'Ordonnance relative à la collecte des matières résiduelles pour le territoire de l'arrondissement de Saint-Léonard (numéro 16) (16-4)

The above ordinances (3-7, 7-6, 8-11 and 16-4), adopted under by-law 16-049 concerning collection services, amend ordinances 3, 7, 8 and 16 concerning the collection of residuals materials for the respective boroughs of Côte-des-Neiges–Notre-Dame-de-Grâce, Le Sud-Ouest, Mercier–Hochelaga-Maisonneuve and Saint-Léonard, by prohibiting the use of transparent plastic bags for the collection of green waste.

All these ordinances come into force on April 2, 2025, and are available for consultation (French version only) during regular office hours at the Service du greffe, 275, rue Notre-Dame Est, as well as online at montreal.ca/reglements-municipaux/.

Montréal, April 2, 2025

Emmanuel Tani-Moore
City Clerk